
 

 

 
 
 
 
 

 

 
Styrereferat styremøte 11.januar 2022, kl.19.30, Zoom-møte 
Tilstede: 
Siv Sandø 
Magnus Ånsløkken 
Steinar Sværen 
Mona Skyrudshaugen 
Berit Lund 
Torun Larsen 
Kathrine Gunstad 
Anne Mette Sletthaug 
Annbjørg Ballo 
 
Bente Fjeldsæter, kontoret 
 
SAKLISTE 

01/22 Innkalling og dagsorden: godkjenning, v/leder     
Vedtak: Innkalling og dagsorden godkjent.      

Regnskap 

02/22 Regnskap desember+ periode 13.v/kasserer,      
Vedtak: Regnskap for 2021 godkjent med et stort overskudd. Stor 
medlemstilgang i løpet av året. Kontoret undersøker muligheten for å sette 
over noe kapital i fond. 
 

03/22 Revidert budsjett 2022, nytt budsjettforslag 2023. 
Vedtak: Kontoret og kasserer ser på eventuelle justeringer i budsjettene. 
Sendes deretter som EB-sak. 
 

04/22 Komiter 2022     
Vedtak: Alle komiteen er oppnevnt, oversikt settes inn på hjemmesiden 
under styret og komiteer. 
 

05/22 Høring, innavlsgrad     
Vedtak: Enighet fra raserådene om at innavl ikke er et stort problem for våre 
raser. Styret utarbeider høringssvar til NKK ang endring av tillatt innavlsgrad. 
 

06/22 GF-saker     
1. Lovendringsforslag 
    Vedtak: Innhenter forslag fra Lov-og org. 

 2. Championat til Toller 
    Vedtak: Innstilling til forslaget utarbeidet. 

 3. Championatreglene fra GF 2021   

Norsk Retrieverklubb  

Hovedstyret   
         
              Aktivt hundeliv 

 



 

 

    Vedtak: Innstilling utarbeidet. 

Nytt fra komiteene: 

RR labrador, sak 1.  
Ønsker og sette opp en minnepris i Solveig Jangås navn. Pårørende er forespurt. Og 
gitt sin aksept. 
 Vedtak: Styret støtter forslaget.  
  

RR labrador, sak 2. Endring avlskrav (Øyne).     
 Vedtak: Styret ønsker at RR Labrador skal se på forslaget på nytt.  
              Sykdommer kan komme etter fylte 8 år, kan krav om gentest være et  
              alternativ ? 

     

Orientering fra kontoret , muntlig 

 Kontaktmøte/jaktkonferansen, avlyses grunnet smittefare av Korona. 
  
NKKs nye søknadsrutiner, avdelinger- og komiteer/raseråd har hatt noen 
startproblemer da systemet er helt nytt. 
 
Feil i våre lover (skrivefeil), Lov og org ser på dette. 
   

Oppfølgingssaker: 

47/21 Viltsituasjonen, fra avd. Oslo    Avsluttet 
Vedtak: Saken sendes tilbake til SJK. 

   
EB-saker 
19/21    Arbeidsreferat styremøte 7.oktober.     Avsluttet 
    Vedtak: Arbeidsreferat godkjent. 
 
24/21     Arbeidsreferat 13.nov.       Avsluttet 
     Vedtak: Arbeidsreferat godkjent. 
 
Planlagte arrangement:  
 Pinsa, sted ikke endelig bestemt. 
 

Orienteringssaker: 

1. Dialogmøte med NKK – NJFF 3/11 + høringssvar     
2. Terminliste, oppdatteres etter hvert som søknader kommer. 
3. Samarbeidsavtale med RC inngått  
4. Fullcertordningen er gjeldende for alle raser fra 1/1-22. Kan ikke endres før 

tidligst om 5 år. 
5. Protokoll Møte i NKKs Jaktkomite 14/12-21     
6. Nyttårshilsen fra NKK     

     

Kommende styremøter:  

 



 

 

16.februar Zoom-møte 


